

RAMI AL ALI

Autumn Winter 2022 Ready-To-Wear

Rami Al Ali unveils his Autumn/Winter 2022 Ready to Wear collection, taking inspiration from the beauty of the city skyline at dusk. Embracing key elements from the majestic environment and dynamic energy that the nightfall brings, the 27-piece collection is an illustration of the harmonious connection between both colour and shape.

As each day comes to an end, and the sun starts to set, the sky is adorned with beautiful rich tones, and the subtle horizon line divinely juxtaposes the structural architecture of the city skyscrapers. Capturing this essence, Al Ali uses his exquisite craftsmanship to showcase the beauty of the transitional shift from day to night through his designs. A modern and playful nature embodies the collection with delicate yet beautifully structured shapes. Feminine designs are met with modern forms, perfectly highlighting its contemporary and sharp tailoring synonymous with the fashion house. Silhouettes flutter between voluminous multi-layered skirts, to short and sleek mini-dresses, effortlessly speaking to the modern Rami Al Ali woman.

The aesthetic of the collection softly sways between sophisticated elegance and a contemporary sensibility. Delicate fabrics including tulle, satin, silk, and organza are incorporated with luxurious Mikado silks, playing a major role in presenting the construction of the gowns. Al Ali's signature meticulous beadwork continues to play an integral role in the brand's visual identity, and with the modernisation of such classical techniques allows for a simplistic and intricate result. Evoking rich and feminine movement throughout the collection, Rami Al Ali hones his technical expertise once again and illustrates the clever use of subtle and soft ostrich feathers incorporated among the trimmings and embodied in between the delicate embroidery. Transcending all the features of a signature couture design, each look offers the same level of focus to detailed handwork to ensure a luxurious feel.

Unique designs display modernity and classic style stand out against a rich palette of jewel colours. Forest green, raspberry, mandarin, and harbour blues are thoughtfully contoured with a strong presence of charcoal black to provide a level of depth and a moody undertone.

For more information on the collection, please contact:

INTERNATIONAL :

STATION
SERVICE

Raymond Cole

raymond@stationservice.fr

T/+33 1 42 21 36 36

MIDDLE EAST :

EXPOSE COMMUNICATIONS

dana@expose-communications.com

T/ +971 4 422 17 55

RAMI AL ALI

Prêt-à-Porter Automne-Hiver 2022

Rami Al Ali dévoile sa collection de prêt-à-porter automne-hiver 2022. Il a imaginé cette collection dans une ambiance urbaine au coucher du soleil. L'environnement majestueux de la ville et l'énergie dynamique de la tombée de la nuit donnent l'inspiration de cette collection de 27 pièces qui combine couleur et la forme.

Alors que chaque jour touche à sa fin et que le soleil commence à se coucher, le ciel se pare de tons riches, et la subtile ligne d'horizon fait apparaître divinement la structure de l'architecture des gratte-ciel de la ville. Capturant cette essence, Rami Al Ali utilise son artisanat pour mettre en valeur la beauté de la transition entre jour et nuit à travers ses créations. Une nature moderne et ludique incarne la collection avec des formes délicates mais magnifiquement structurées. Les motifs féminins sont associés à des formes modernes, mettant parfaitement en valeur des coupes contemporaines et actuelles, signatures de la maison de couture. Les silhouettes oscillent entre des jupes volumineuses et des mini-robis courtes et élégantes, s'adressant à la femme moderne Rami Al Ali.

L'esthétique de la collection oscille entre une élégance sophistiquée et une sensibilité contemporaine. Des tissus délicats tels que le tulle, le satin, la soie et l'organza sont incorporés aux luxueuses soies Mikado, jouant un rôle majeur dans la présentation de la construction des robes. Le perlage méticuleux, signature de Rami Al Ali, continue de jouer un rôle essentiel dans l'identité visuelle de la marque, et la modernisation de ces techniques classiques permet d'obtenir un résultat minimaliste et complexe à la fois. Évoquant un mouvement riche et féminin tout au long de la collection, Rami Al Ali affine une fois de plus son expertise technique et illustre l'utilisation intelligente de plumes d'autruche subtiles et douces incorporées parmi les passementeries et incarnées entre les broderies délicates. Transcendant toutes les caractéristiques d'un design couture, chaque look offre le même niveau d'attention au travail artisanal du détail pour assurer une sensation véritablement luxueuse.

Des motifs uniques affichant modernité et style classique se détachent sur une riche palette de couleurs bijou. Le vert forêt, la framboise, la mandarine et le bleu nuit sont judicieusement mis en valeur par une forte présence de noir anthracite qui apporte un niveau de profondeur et une touche sombre.

INTERNATIONAL :

STATION
S E R V I C E

Raymond Cole

raymond@stationservice.fr

T/+33 1 42 21 36 36

MIDDLE EAST :

EXPOSE COMMUNICATIONS

dana@expose-communications.com

T/ +971 4 422 17 55